
REPUBLIKA HRVATSKA
LIEKo-SENJSKA ZUPANUA

osNovNA Srou DR. FRANJE TUDMANA
Rijeika 2, 53230 Korenica

Klasa : 003-06 / 2L-OL / 08
U r. broj : 2L25 I 28-02-Ot-2L-04
U Korenici lO.svibnja 2O2L. godine

Zapisnik sa S.sjednice Skolskog odbora

Mjesto odriavanja: OS dr. Franje Tudmana, Korenica - udionica hrvatskog jezika

Vrijeme odrZavanja: ponedjeljak, l0.svibnja 202L. godine s podetkom u 18,00 sati

Evidencija nazodnosti:

1. Aleksandra Majetii - dlan, ispred Uditeljskog vijeia
2. lvana lvandevii - 6lan - ispred Skupa radnika

3. Nikolina Medakovii-dlan, ispred Uditeljskog vijeia
4. Goran Jurkovii - dlan, ispred Vije6a roditelja

5. Marija Marjanovii - dlan , ispred Osnivada Lidko senjske iupanije

6. lvan Kokot- dlan, ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije

7, Hrvoje Kukuruzovii - dlan, ispred Osnivada Lidko senjske iupanije

Opravdano odsutni:
Ostali prisutni:

1. Draiena Aradii - ravnateljica Skole
2. Tanja Babii-tajnik Skolske ustanove kao zapisnidarka

Predsjednica Skolskoga odbora utvrdila je kvorum potreban za pravovaljanost donoSenja

odluka, da se po5tuju sve epidemioloSke mjere odredene od strane Stoiera civilne za5tite i

Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo.
Predsjednica Skolskoga odbora predloiila je da se usvoji dopuna dnevnog reda s toEkom :

Rje5enje o razrje5enju dlana Skolskog odbora O5 dr. Franje Tudmana.

DNEVNI RED

1. Usvajanle zapisnika s prethodne 4. sjednice Skolskog odbora
2. Rje5enje o razrje5enju dlana Skolskog odbora
3. Predstavljanje programa rada za mandatno razdoblje kandidata od rednog broja
na listi kandidata u natjedajnom postupku imenovanja ravnatelja Osnovne Skole dr. Franje

Tudmana
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4. Upoznavanje dlanova Skolskog odbora sa zakljudcima Uditeljskog vije6a, Skupa radnika i

Vijeia roditelja o zauzetim stajali5tima u postupku imenovanja ravnatelja/ice Osnovne Skole

dr. Franje Tudmana
5. Javno glasovanje o kandidatu s liste kandidata za ravnatelja Osnovne Skole dr. Franje

Tudmana i dono5enje Odluke o imenovanju ravnatelja/ice Osnovne Skole dr. Franje Tudmana

6. Razno

PredloZeni Dnevni red sa dopunom je dat na usvajanje.

Zakljudak:
PredloZeni dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad.1.

Zapisnik s 4. sjednice Skolskog odbora dostavljen je dlanovima Skolskog odbora u radnom
materijalu. Predsjedavateljica poziva dlanove da iznesu primjedbe na Zapisnik s prethodne
sjednice.
elan Skolskog odbora lvan Kokot je traiio da se dopuni Zapisnik sa 4.sjednice sa redenicom da

su predsjednica Skolskog odbora i tajnica iznijele da su provjerile da on ima pravo glasanja

koje se odnosilo na otvaranje dokumentacije, rang liste i utvrdivanje liste kandidata.
Zapisniksa4S.sjednice je usvojen sa pet(5 ) glasova za idva (2 )glasa suzdriana.

Zakljudak:

Zapisnik s 4. siednice Skolskos odbora ie usvoien ve6inom glasova.

Ad.2.
Predsjednica Skolskog odbora je po ovoj todki proditala Rje5enje o razrjeienju dlana Skolskog

odbora lvana Kokota.
Zahvalila se gosp. Kokotu na suradnji i zamolila ga da napusti prostoriju, te da 6e biti pozvan

na predstavljanje programa.
Predsjednica Skolskog odbora je upoznala dlanove da je ravnateljica Skole kao kandidat u

postupku za izbor ravnatelja zatraZila od pravne sluibe Ministarstva znanosti i obrazovanja
pravni savjet da li 6lan Skolskog odbora ispred osnivaia, koji je i kandidat za ravnatelja, ima
pravo glasovati i svojim glasom odludivati o izboru ravnatelja, te je proditala odgovor pravne
sluZbe.

Predsjednica Skolskog odbora je iznijela dlanovima da je zbog svega navedenog odgodila
sjednicu dok se ne dobije odgovor, upit je poslan 6.svibnja 202L.g.. Obzirom da odgovor nije
doSao T.svibnja 202t.g. u jutarnjim satima, ipak zbog poitivanja rokova odredenih Statutom
sazvana je sjednica za ponedjeljak lO.svibnja 2O2t.9.. lznijela je da je odgovor pravne sluibe
doiao T.svibnja u popodnevnim satima.
elan Skolskog odbora je upitao da li se sjednica moie odriati bez jednog dlana Skolskog
odbora?
Predsjednica je konstatirala da je na sjednici prisutna ve6ina dlanova te da se sjednica moie
odriati, tj. kvorum za pravovaljano odludivanje postoji.
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Ad.3.
Predsjednica Skolskog odbora je po ovoj toiki zamolila prvog kandidata s liste pod

rednim brojem L. da predstavisvoj program radaza mandatno razdoblje.
Draiena Arafii, kandidat je prezentirala svoj program za mandatno razdoblje i zahvalila na

painji. Nakon predstavljanja programa ravnateljica je napustila sjednicu.
Predsjednica je pozvala i drugog kandidata da predstavi program za mandatno razdoblje,
lvan Kokot, kandidat se predstavio dlanovima i iznio svoj program.
Obzirom da nije bilo pitanja zavr5ilo se sa predstavljanjem programa.

Zakljudak:

elanovijednoglasno potvrduju izloZeni program rada .

Ad.4.

Predsjednica Skolskog odbora je proditala zakljudke o stajaliStu Uiiteljskog vije6a,

Skupa radnika i Vijeia roditelja, te napomenula da su predstavnici iz reda uditelja i strudnih

suradnika, iz reda radnika Skole i reda roditelja prilikom glasovanja obveznizastupatistajali5te
tijela koje ih je imenovalo u Skolski odbor.

Ad.s.
Predsjednica Skolskog odbora poziva prisutne dlanove da pristupe javnom glasovanju,

dizanjem ruke.
Za kandidata pod rednim brojem 1. Draienu Aradii, glasovalo je tri dlana Skolskog odbora,
( 2 glasa ispred Uiiteljskog vijeia i 1 glas ispred Skupa radnika ).

Za kandidata pod rednim brojem 2. lvana Kokota, glasovalo je tri dlana Skolskog odbora,
( l glas ispred Vijeda roditelja i 2 glasa ispred osnivada ).

Predsjednica Skolskog odbora je konstatirala da obzirom da su oba kandidata dobila jednak

broj glasova tj. Draiena Aradi6 3 glasa, lvan Kokot 3 glasa, nijedan kandidat nije dobio veiinu,
te da ie se natjedaj za imenovanje ravnatelia/lce Skole ponoviti.

Ad.6.

Po ovojtodci se razgovaralo o cjelokupnoj situaciji koja se stvorila oko izbora za ravnatelia/icu,
te su neki Elanovi iznijeli miSljenje da se politika treba maknutioko odludivanja.

Sjednica je zakljudena u 18:55 sati.

ZapisniEarka:
Tanja Babii
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